
Betoog asielhuisvesting en betoog Doorbraakfonds Hoge Energierekening.

Voorzitter,

Van deze Raad wordt verwacht om een afgewogen beslissing te nemen over de
huisvesting van Asielzoekers en met name ook Spoedzoekers.

De SP is van mening dat mensen die vluchten voor oorlog zoveel mogelijk
opgevangen moeten worden in de eigen regio. Dit zal vooral in Europees verband
moeten worden opgepakt maar we zien tussen de lidstaten vooral veel onenigheid
over de aanpak en het nemen van verantwoordelijkheid.
Er wordt vooral een politiek spel gespeeld.

De oorzaken waarvan mensen vluchten moeten worden aangepakt. Niet alleen het
bemiddelen in oorlogsgebieden maar ook met landen waarvandaan veel mensen
vertrekken die op zoek gaan naar een beter bestaan. Deze landen moeten we
helpen zodat ook zij er sterker uit komen en de mensen daar bestaanszekerheid
hebben. Dit is een taak voor ons in het “rijke westen” om te streven naar een
gelijkwaardig, menswaardig en vooral solidaire wereld.

Op dit moment worstelen we met een toename van asielzoekers en vluchtelingen.
De problemen worden vooral mede veroorzaakt door telkens af te schalen en het
gebrek van uitvoering geven aan staand beleid plus het gebrek op handhaving
hiervan. Het wordt vooral weer afgewenteld op de gemeenten terwijl het een
verantwoordelijkheid is van Den Haag.
Wij begrijpen de stap van onze gemeente om hun verantwoordelijkheid te nemen in
deze zaak en daarom zullen wij ook onze steun uitspreken omdat we van mening
zijn dat deze mensen goed moeten worden opgevangen en gehuisvest.

De Motie:
Wij begrijpen de strekking van de motie voor wat betreft de overwegingen en
constateringen maar wij zijn het niet eens met de opdracht aan het College. Wij
zullen de motie daarom niet steunen.



Doorbraakfonds Hoge Energierekening.

Voorzitter,

De SP heeft kennisgenomen van de brief over het D.H.E
De SP heeft vorig jaar aangedrongen op één gelijke maatregel voor de Brabantse
Wal gemeenten, die niet uitlopen op extra ambtelijke inzet maar juist overzichtelijker
is voor wat betreft de kosten.

Maar wat zien we gebeuren? Een commissie die met regelmaat moet vergaderen
over 11 aanvragen.
Er is een extra maatschappelijk werker aangesteld.
Dus,
Wij willen nog dit kwartaal een overzicht van de extra gemaakte kosten van
ambtelijke inzet en het aanstellen van een extra maatschappelijk werker.
Tevens lezen we in een Raadsinformatiebrief dat men de vermogensgrenzen willen
aanhouden van:

● Eenpersoons huishouding €6000,-
● Meer persoons huishouding €12000,-

Dit gebaseerd volgens de regels van het bijstandsniveau.
Op de site van de rijksoverheid zien we andere bedragen:

● Eenpersoons huishouding € 7605,-
● Meer persoons huishouding € 15210,-

Dit is de vermogensgrens Bijstand 2023.
Kan de wethouder dit verschil duiden en is hij van plan de bedragen van aan te
passen volgens de opgave van het rijk?

Tot zover.

Theo de Jong


